
   

  
 
  2018מרץ  22                                                                                                                  

  לתושבי חופית שלום,

  

השנה היא שנת בחירות ברשויות המקומיות. אחרי חג הפסח יבוא הדבר לביטוי עם סגירת 

  לנסות להשפיע על בעלי זכות הבחירה.רשימות המועמדים וניסיונם להגיע ו

הדיווחים על פעילות המועצה והישגיה מתפרסמים כעט בעיתונות המקומית ובפרסומים של 

  המועצה בפורמטים צבעוניים ולכן אין צורך שאחזור על הדברים.

יה שיש לה ניראות, נעשית עשיה לטווח ארוך שתבוא לידי יחשוב לציין שלצד הפעילות והעש

  בעוד מספר שנים. ביטוי רק

בשיתוף פעולה הדוק עם משרד החינוך, ניתנה בידי מנהלי בתי הספר עצמאות לבצע שינויים 

באופן הדרגתי תוך בקרה, לאור השינויים הגדולים בטכנולוגיה שמשפיעים על כל תפיסת 

  העולם.

על  ,המועצה נאלצת להשקיע המון משאבים בזמן וכסף על מנת לשמור על הציביון החקלאי

  בני מסביבנו ומיקומנו במרחב. עמק ירוק, על איכות הסביבה וזאת בגלל הגידול האור

  

, ישנה לצד הפעילות המרשימה של תושבים מתנדבים בעמק חפר שבולטת בכל קנה מידה

לדוגמא : בניסיון לצמצם את  ,גם אדישות או אי שיתוף פעולה מצד תושבים, הורים לילדים

  ל הנוער בטרקטרונים, וזו דוגמא אחת.תופעת הנסיעה המסוכנת ש

  

  אני מסיים באקורד חיובי על רקע פריחת האביב הנפלאה והירוק של העמק.

  

  חג שמח לכולם.

  

  גדעון ברי                                                                             

  

  


